
Protokoll från Södra Gnisvärds samfällighetsförenings årsstämma 2010

Tid:2010-07-13 kl 19:00

Plats: Tofta bygdegård

Kallelse utsänd: 2010-06-28

Röstlängd upprättades före mötet enligt gällande röstregler (bilaga 1).
Ordförande Björn Risinger hälsade alla medlemmar välkomna och förklarade årsstämman 
öppnad.

§ 1 Val av ordförande för stämman
Stämman valde Björn Risinger till ordförande för stämman.

§ 2 Val av sekreterare för stämman
Stämman valde Gunnar Grönlund till sekreterare för stämman.

§ 3 Val av två justeringsmän
Stämman valde Gunnar Unger och Ingemar Nordenadler till justeringsmän.

§ 4 Styrelsens och revisorernas berättelser
Ordförande Björn Risinger gick översiktligt genom utsänd verksamhetsberättelse för 
kalenderåret 2009.
Stämman beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 
Kassören Staffan Calais gick igenom översiktligt utsänt bokslutet för kalenderåret 2009. 
Stämman godkände bokslutet och beslutade att lägga bokslutet till handlingarna.

§ 5 Ansvarsfrihet för styrelsen
Nils Svartz redovisade utsänd revisionsberättelse och rekommenderade stämman att 
styrelsen tackas för gjorda insatser och att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2009.
Stämman beslutade att tacka styrelsen för gjorda insatser och bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för år 2009.

§ 6 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna
Inga motioner hade inkommit. Däremot hade styrelsen följande framställningar

a) styrelsens förslag till underhållsplan för samfällighetens vägar
Ann-Marie Silén gick översiktligt genom utsänt förslag till underhållsplan för vägar.
Raymond Zelinski framförde synpunkter på problemområde 4 på sidan 3 längst ner. 
Björn Risinger ändrade andra meningen till ”I dagsläget bedöms detta vara ett problem för 
de permanent boende.”
Stämman beslutade
• att, med ändring av meningen på sid 3, fastställa underhållsplan för samfällighetens 

vägar
• att särskilt fastställa förslaget till klassificering av vägarna i fyra klasser 
• att uppdra till styrelsen att genomföra underhållsplanen med de ekonomiska resurser 

som årligen beslutas för underhåll samt med användning av förnyelsefonden för 
upprustningsåtgärder.
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b) styrelsens förslag till grönområdesplan
Susanne Rundlöf Forslund presenterade områdets grönområden i ord och bild och gick 
översiktligt genom utsänt förslag till grönområdesplan. Susanne inbjöd också till en 
vandring i området den 28 juli kl 14:00 samling korsningen Släktäktsvägen/Smidskovägen 
vid Humlegärdet.
Efter diskussioner lovade styrelsen att titta på grönområdet Myren samt korridoren som 
gränsar till familjen Löfkvist för att bedöma behovet av åtgärder efter avverkning 
respektive vindfällning.
Stämman beslutade
• att fastställa grönområdesplan, 
• att särskilt fastställa avsnitten Övergripande mål och Vad gäller i föreningens 

grönområden (sid 4 i planen),
• att uppdra till styrelsen att ansöka om LONA-medel för stöd till genomförande av 

grönområdesplanen,
• att uppdra till styrelsen att genomföra grönområdesplanen med de ekonomiska 

resurser som årligen beslutas såsom grundavgift samt med användning av tidigare 
avsatta medel, tidigare och kommande intäkter och de LONA-medel eller andra 
bidrag som föreningen beviljas och

• att uppdra till styrelsen att i samråd med berörda grannar undersöka möjligheten till 
lammbete i Humlegärdet.

c) styrelsens förslag till utökning av medlemsfastigheter genom införlivande av Solbacka-
området
Ordförande Björn Risinger gick igenom förslaget till att införliva det detaljplanelagda 
området på Solbacka 1:1 i Södra Gnisvärds samfällighetsförening.
Efter diskussioner genomfördes en omröstning där 17 var för styrelsens förslag och 19 
emot styrelsens förslag. 
Stämman beslutade därmed att inte uppdra till styrelsen att förbereda ett införlivande av 
Solbacka-området i vår förening.

d) styrelsens förslag att utreda framtida snöröjning på vägarna
Stämman beslutade efter diskussioner att styrelsen får i uppdrag att utreda framtida 
snöröjning på vägarna.

e) styrelsen förslag att ansöka om LONA-medel (se ovan under b punkt 3)

f) styrelsens förslag att starta en särskild intresseförening för fibernätverk
Eftersom fibernätverk ligger utanför föreningens ansvarsområde ajournerades stämman 
och en allmän diskussion fördes utanför stämman om fibernätverk i Gnisvärd mot 
bakgrund av utsänt förslag att bilda en intresseförening Bredband till Gnisvärd. Det finns 
bl.a. ekonomiska fördelar när nu kommunen skall bygga ut ett avloppsnät i föreningens 
område.
Majoriteten av närvarande medlemmar tyckte att en särskild intresseförening skulle skapas. 
Intresserade skulle höra av sig direkt till Staffan Calais eller via mail staffan@calais.nu

§ 7 Ersättning till styrelsen och revisorerna
Stämman beslutade att ersättningsnivåerna skall vara oförändrade dvs. styrelseledamöter 
har 150 kr per styrelsemöte, valberedningen 200 kr per år och revisor har 200 kr per år.

§8 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd
Kassören Staffan Calais gick igenom utsänd budget och årsavgift.
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Stämman beslutade att anta styrelsens förslag till utgifts och inkomststat. Avgifterna blir 
därmed oförändrade.

§ 9 Val av styrelseordförande
Paragrafen utgår då Björn Risinger är vald på två år redan vid föregående stämma.

§ 10 Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter
Valberedningen föreslog följande
Till ordinarie styrelseledamöter på ett år Susanne Rundlöf Forslund och på två år Eva 
Gottfridsson
Till suppleanter på två år Carl-Erik Larsson, Anders Burholt och Johan Werner 
Stämman beslutade att välja ordinarie ledamöter och suppleanter enligt valberedningens 
förslag

§ 11 Val av revisor och revisorssuppleanter
Valberedningen föreslog följande
Till revisor på 1 år Nils Svartz 
Till revisor suppleant på 1 år Sven-Ylve Effert och Kerstin von Koch
Stämman beslutade att välja ordinarie revisor och revisorsuppleanter enligt 
valberedningens förslag

§ 12 Val av valberedning
Stämman beslutade att välja till valberedning Charlotte Wiebe, Åsa Wikström och Gunnar 
Unger (sammankallande).

§ 13 Övriga frågor
Raymond Zielinsky framförde sin uppskattning över styrelsens arbete vilket stöddes av 
medlemmarna genom en applåd.
Medlemmarna uppmanades att meddela sina e-postadresser till styrelsen (till Staffan Calais 
via mail staffan@calais.nu ) så att föreningen kan minska sina portokostnader.

§ 15 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt.
Stämmoprotokollet kommer att anslås dels vid parkeringen vid Släktäktsvägen och dels på 
anslagstavlan vid Strandbacka-kiosken.
Dessutom kommer stämmoprotokollet att föras in på föreningens hemsida 
www.sodragnisvard.se

Stämman avslutades med att ordförande Björn Risinger informerade om att nästa års stämma 
hålls den 19 juli 2011 samt tackade medlemmar för visat intresse.

Vid protokollet

Gunnar Grönlund

Justerat av

Gunnar Unger Ingemar Nordenadler
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